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METAL COMPLEXES AND METALS IN MACROMOLECULES

Wiley VCH Verlag Gmbh Mai 2003, 2003. Buch. Book Condition: Neu. 240x170x380 mm. Neuware - Metalle und
Metallkomplexe können mit organischen Makromolekülen Verbindungen bilden, die erstaunliche EigenschaGen
aufweisen. Wie so oG liefert auch hier die Natur die Vorbilder. Synthetisch hergestellte Modellverbindungen,
beispielsweise von Phthalocyaninen, Porphyrinen oder Metalloproteinen, aber auch metallorganische Polymere
finden großes Interesse in den MaterialwissenschaGen. Ihre speziellen magnetischen, elektrochemischen und
photochemischen EigenschaGen eröInen neue Perspektiven in der Mikroelektronik und Sensortechnik. Dieses
kompakte Handbuch richtet sich an Organiker, Anorganiker, Polymer- und Physikochemiker sowie
MaterialwissenschaGler, die sich kompetent und eingehend über den aktuellen Stand dieses interdisziplinären
Forschungszweiges informieren wollen. Von bewährten Synthesemethoden bis hin zu jüngst entwickelten
Strategien deckt es alle Fragen zum gezielten Design von metallhaltigen Makromolekülen ab. Parallel dazu
werden die wesentlichen Fortschritte der Strukturaufklärung, die physikalisch-chemischen EigenschaGen
vielversprechender Vertreter und ihre potentielle Nutzung beschrieben. Die wichtigsten Synthese- und
Untersuchungsmethoden werden überdies in einem experimentellen Teil detailliert vorgestellt. Eine ausführliche
Zusammenstellung der relevanten Originalliteratur rundet dieses unvergleichliche Nachschlagewerk in Sachen
makromolekulare Metallkomplexe ab. Metals and metal complexes can form compounds with organic
macromolecules that show amazing properties. As is so oGen the case, nature leads by example. Synthetically
produced model compounds, such as phthalocyanines, porphyrines or metalloproteins, as well as
metallorganic polymers have aroused much interest in materials science. Their special magnetic,
electrochemical and photochemical properties open up new perspectives in microelectronics and sensors. This
compact manual is aimed at all organic, inorganic, polymer and physical chemists as well as materials
scientists looking for competent and detailed information on the current state of this interdisciplinary area of
research. It covers all questions relating to the targeted design of metallic macromolecules, from proven
synthesis methods right up to the latest strategies. It also treats major progress in the determination of their
structures, the physical-chemical properties of promising compounds and...
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Th e Well- Train ed  M in d : A  Gu id e to  C lassical Ed u catio n  at H o me ( H ard b ack)                     
WW Norton Co, United States, 2016. Hardback. Book Condition: New. 4th Revised edition. 244
x 165 mm. Language: English . Brand New Book. The Well-Trained Mind will instruct you, step
by step, on how to...
Do w n lo ad  eBo o k »      

U n p lu g Y o u r Kid s:  A  Paren t's Gu id e to  R aisin g H ap p y ,  A ctiv e an d  Well- A d ju sted                            
C h ild ren  in  th e Digital  A ge       
Adams Media Corporation. Paperback. Book Condition: new. BRAND NEW, Unplug Your Kids:
A Parent's Guide to Raising Happy, Active and Well-Adjusted Children in the Digital Age, David
Dutwin, TV. Web Surfing. IMing. Text Messaging. Video...
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M y  L if e  as a Th ird  Grad e Zo mb ie:  P lu s Free On lin e A ccess ( H ard b ack)                   
Gallopade International, United States, 2013. Hardback. Book Condition: New. 224 x 142 mm.
Language: English . Brand New Book. When you purchase the Library Bound mystery you will
receive FREE online eBook access! Carole Marsh...
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R ead  Write In c.  P h o n ics:  Y ello w  Set 5  Sto ry b o o k 7 Do  We H av e to  Keep  it?                      
Oxford University Press, United Kingdom, 2016. Paperback. Book Condition: New. Tim
Archbold (illustrator). 211 x 101 mm. Language: N/A. Brand New Book. These engaging
Storybooks provide structured practice for children learning to read the Read...
Do w n lo ad  eBo o k »      
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Sourcebooks, Inc. Paperback / soGback. Book Condition: new. BRAND NEW, You Shouldn't
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